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Bestyrelsesmøde onsdag d. 9. august 2023 
 

 
Dato, tidspunkt, sted, deltagende 
 

• 9. august kl. 18.00 ved Julie 
• Deltagende:   

 
Godkendelse af tidligere referat 
 

• Godkendt 
 

Debatpunkter 

• Intet 

 
Beslutningspunkter 
 

• Halur i Skjoldhøj 
• Caroline har en plan om at ringe til kommunen/pedellen i september for at 

finde en løsning.  
• Gode løsninger? 
• Brug af hallen til turneringskampe?  

• Formentligt nødvendigt for at få det til at gå op. 
 

• Skal frivilligvagter på holdsport? 
• Fordele: notifikationer via holdsport om tilmelding, kan se hvem som er 

tilmeldt uden at bryde GDPR, alt foregår på holdsport og Facebook bliver 
ikke spammet. 

• Århus Kommunes udviklingspulje. 
 

• DHL  
• Spisning inden: mit forslag er at vi giver deltagerne et gavekort til Streetfood 

på f.eks. 250 kr. Får ordnet det økonomiske inden, så der ikke er nogen, der 
står og skal lægge ud. 
 

• Evaluering af sommertræning 
• Virkede det at træne 1./2. hold med 3./4. hold? 
• Var der god opbakning? 
• Skal der ændringer til næste sæson? evt. kun til midt maj/slut maj? 

• Meldes ud at der er sommertræning og strandhåndbold  
• Generelt blandet opbakning, men god. Relevant at stoppe midt maj, 

især når der er strandhåndbold  
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• Trænerstartpakke - Hvad kan vi tilbyde? 
• Der skal laves budget, og så kan det bestilles gennem holdsport  
• Katalog hvor de selv bestiller hvad de vil have  
• Mette og Teis finder ud af det  

 
• Trænertøj - Hvad kan vi fortælle til trænerne - Hvornår kan de forvente at få det?  

 
• Skal vi tage ud til alle holdene som bestyrelse og præsentere os for nye spillere?  

• d. 11 og 12 september  
 

Informationspunkter 
 

• Besked fra Rekom om drinksbilletter  
 

• Udvalgt af kommunen til tilsyn af aktivitetsstøtte 
• Victor, kan du uddybe?  

• Vigtigt at alt dokumenteres korrekt på holdsport og ekstra aktiviteter. 
Trænere skal have dette at vide til trænermødet. 

• Vi får et besøgstilsyn på et tidspunkt 
• Der var en del fejl i det, der var indsendt. 

• Mette og Toby melder ud til trænermødet, at det er vigtigt at bruge 
holdsport.  

 

Regnskabsorientering 
 

• Aktivitetsstøtte (ovenstående)  
 
 Teis’ eventuelle punkter ;)  

• Sponsorkontrakt, prøveperiode på 3-4 måneder, fast beløb eller %-andel af hvad man 
tjener til klubben?  

• Snakker med holdsport om at sætte et katalog op 
• Harpiks, vi tester det billige i en periode  

 

Emner PR 
 

Årshjul gennemgås 
 

Dagsordenspunkter til næste gang 
 

Opsamling på “Tasks” 
 

Næste møde fastsættes:  
 

Punkter til næste møde: 
 

 


